

Studienämnden Fysik

Sammanfattning av protokoll fört vid SNFTM-möte 2015-09-29

Arbetet flyter på och förra veckan hände många saker som krävde lite förarbete, bland annat kursnämnder, sn-kickoff, teambuilding och diverse möten.

Under dagens möte:

- Vi träffade studievägledare för TM, Helena Sörquist, som vill jobba nära oss.
- FAQ snart ute.
- SNFTMest är hype. Saker bestämdes, kolla nedan.
- Asp-arr nu på torsdag.

Ludvig Ekman
Sekreterare

Gustav Lindwall
Justerare

Gustav Lindwall
Mötesordförande

Studienämnden Fysik

Protokoll fört vid SNFTM-möte 2015-09-29

Tid: Tisdag 2015-09-29

Plats: Donatorn

Närvarande

Ordförande:	Gustav Lindwall
Vice Ordförande:	Edvin "Edu" Listo Zec
Kassör:	Jessica Fredby
Sekreterare:	Ludvig Ekman
Kursutvärderingsansvarig:	Maria Bergqvist
VeckoBLaderist:	Joacim Linder
Masterutvärderingsansvarig:	Ellinor "Joel" Rånge
Ledamot:	Emma Ekberg
Studievägledare för TM och sex mastrar:	Helena Sörquist

§1. Mötet öppnas

Gustav Lindwall öppnar mötet.

§2. Justerare

Gustav Lindwall väljs till justerare.

§3. Föregående protokoll

Protokoll från föregående möte läses upp.

§4. Runda bordet

- Frej blev klar med protokoll i tid. Var på möte om Sektionens vecka.
- Maria var på mastersfika och sn-kickoff, och har svarat på några mejl.
- Jessica var på på mastersfika, sn-kickoff, styretmöte och banken, och gett oss våra pengar.
- Linder har lagt upp tentor och duggor i termon, och uppdaterat sharelatexlicenser.

Ludvig Ekman
Sekreterare

Gustav Lindwall
Justerare

Gustav Lindwall
Mötesordförande

- Edu har varit på ”master of practise”-killens kontor och snackat och cocktail-partyt, och förberett möte om sharelatex.
- Gustav har gjort det edu har gjort, och teambuilding.
- Emma har varit på teambuilding, kick-off, och skrivit saker till FAQ.

§5. Kursutvärderingar och kursnämnder

Det flyter på. Arbetet med Hålf och Sub pågår och går även det bra.

§6. FAQ

Linder ska lägga in en massa text. Och skicka den till Spidera. Förhoppningsvis klart nästa möte.

§7. SNF™_{est}

- Oklart om SNF™ eller vi som privatpersoner ska arra, och Jessica har inte fått svar från Annica än. Lutar på att vi arrar som privatpersoner.
- Pris 70kr, och BYOB. Betalning går till Jessicas banknummer eller swishas till hennes telenummer.
- Handlar: Gustav och Maria åker måndag eftermiddag/kväll.
- Linder och Jessica är festansvariga. Linder festanmäler, fram till kl01-02.
- Inbjudan: Emma skickar inbjudan idag.
- Mat: Pannkakor. Köttfärs/pasta. Fruksallad.
- Toast: Gustav Edu.
- Dekor: Edu, Joel.
- Sånghäfte: Linder
- Anmälan: Linder

§8. Studievägledare på besök!

Helena Sörquist kommer förbi - tycker det är kul att vara här och vill träffa oss oftare. Det är viktigt att stämma av. När man bara sitter ner och pratar så kommer man på ”Ah, det är ju såhär det är/fungerar!” Verkar kort skrivet genuint intresserad av det hon jobbar med; att hjälpa oss.

De har haft sina studiestartsträffar nu, träffat nästan alla studenterna i grupper och gett massor med info. Börjar redan efter de första två tentorna kalla in de ettor som kuggat båda tentorna.

Ludvig Ekman
Sekreterare

Gustav Lindwall
Justerare

Gustav Lindwall
Mötesordförande

Beslut: I början av nästa läsperiod - någon gång i november - ska ordförande och vice kalla till möte med programråd och studievägledare.

§9. Asp-arr Torsdag

Frej och Edu köper ost och vin 16.30. Vi går igenom vad ens post innebär typ.

§10. Övrigt

- Sektionens vecka: Börjar måndag LV5 LP3. Ettorna har progtenta lördagen innan. Vi har preliminärt BSD på onsdagen. Typ i november ska vi skicka in typ en tanke om hur det kan se ut.
- SN-utbildningen: Vi ska anmäla oss som grupp senast torsdag. Linder kan inte gå, men alla andra.
- Sharelatex: Harald skrev i lördags till Jana och frågade om det finns nog med licenser. Möte imorgon mellan vbl vice och ordf.

§11. Mötet avslutas

Gustav Lindwall avslutar mötet.

Ludvig Ekman
Sekreterare

Gustav Lindwall
Justerare

Gustav Lindwall
Mötesordförande